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Zápis z 18. veřejného zasedání Zastupitelstva Městyse Moravská 
Nová Ves, konaného 12. září v 18.00 hodin v zelené budově

 Úřadu městyse  Moravská Nová Ves

Přítomni: Glos Jaroslav
Košut Marek, Mgr.
Kučera Jaroslav
Maděřič Jan
Petrjanošová Soňa, Mgr.
Špačková Kučerová Eva, MUDr.
Šrámek Pavel, Bc.
Tuček Jan
Valihrach Milan
Zugar Pavel, Ing.

Omluveni: Gréeová Eva
Krutáková Jana, Ing.
Parma Zbyněk, Ing.
Sládek Tomáš, Ing.
Vaněk Radek, Ing.

Neomluveni:

Zapisovatel: Janulíková Martina

Ověřovatelé: Šrámek Pavel, Bc.
Petrjanošová Soňa, Mgr.

Bod č. 1 programu - Zahájení, program 18. veřejného zasedání 
zastupitelstva městyse

18. veřejné zasedání Zastupitelstva Městyse Moravská Nová Ves zahájil starosta městyse 
Mgr. Marek Košut v 18.10 hod. a konstatoval, že zasedání bylo svoláno řádně a včas, 
způsobem v obci obvyklým a v souladu se zákonem o obcích. Přítomno je 9 členů, 6 členů  je
omluveno. Zastupitelstvo je usnášení schopné.
Starosta městyse se dotázal, zda jsou nějaké připomínky a návrhy k programu zasedání.
Pan Maděřič měl výhradu k tomu,že členové kontrolního výboru dodali zápis pozdě a navrhl 
hlasovat o tom, zda se bude bod programu č. 5 - Zpráva Kontrolního výboru zastupitelstva 
projednávat.

Hlasování o vypuštění bodu č. 5 - Zpráva Kontrolního výboru zastupitelstva městyse z 
programu jednání.
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Usnesení č. 1/18/2013
Zastupitelstvo Městyse Moravská Nová Ves neschválilo vyjmutí bodu č. 5 - Zpráva 
Kontrolního výboru zastupitelstva z programu jednání. Program 18. veřejného zasedání 
zastupitelstva městyse byl  schválen beze změn.

H: 1 pro 8 proti 0 zdržel se
Maděřič

Program 18. veřejného zasedání zastupitelstva městyse:

1. Zahájení
2. Zpráva o činnosti rady městyse
3. Rozpočtové opatření č. 4/2013
4. Převody majetku
5. Zpráva Kontrolního výboru zastupitelstva městyse
6. Připomínky členů zastupitelstva městyse
7. Připomínky občanů
8. Závěr

Usnesení č. 2/18/2013
Zastupitelstvo Městyse Moravská Nová Ves jednohlasně schválilo zapisovatelku p. Martinu 
Janulíkovou.

H: 9 pro 0 proti 0 zdržel se

Usnesení č. 3/18/2013
Zastupitelstvo Městyse Moravská Nová Ves jednohlasně schválilo ověřovatele zápisu 18. 
veřejného zasedání zastupitelstva p. Bc. Pavla Šrámka.

H: 9 pro 0 proti 0 zdržel se

Usnesení č. 4/18/2013
Zastupitelstvo Městyse Moravská Nová Ves jednohlasně schválilo ověřovatele zápisu 18. 
veřejného zasedání zastupitelstva p. Mgr. Soňu Petrjánošovou. 

H: 9 pro 0 proti 0 zdržel se

Usnesení č. 5/18/2013
Zastupitelstvo Městyse Moravská Nová Ves vzalo na vědomí zápis z minulého zasedání 
zastupitelstva ze dne 20.6.2013.

H: 9 pro 0 proti 0 zdržel se
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Bod č. 2 programu - Zpráva o činnosti rady městyse

Žádné dotazy ani připomínky k činnosti rady nebyly z řad zastupitelů vzneseny.

Usnesení č. 6/18/2013
Zastupitelstvo Městyse Moravská Nová Ves vzalo na vědomí zprávu o činnosti Rady 
městyse Moravská Nová Ves ze zasedání č. 65 až č. 68.

H: 9 pro 0 proti 0 zdržel se

Bod č. 3 programu - Rozpočtové opatření č. 4/2013

Starosta městyse seznámil podrobněji zastupitele i občany s rozpočtovým opatřením č. 
4/2013, které měli zastupitelé k dispozici k prostudování doma. Poté vyzval zastupitele k 
diskusi o rozpočtu.
Ing. Pavel Zugar měl dotaz ohledně revitalizace parku Husí rynek, který se údajně nesetkal s 
velkým ohlasem u občanů. 
Starosta - Tento projekt zpracovala již dříve p. Zlata Maděřičová a  je vlastně převzatý a byl s 
občany projednáván již dříve, realizace by mohla začít v roce 2014.

Usnesení č. 7/18/2013
Zastupitelstvo Městyse Moravská Nová Ves jednohlasně schválilo rozpočtové opatření 
č. 4/2013. Na straně příjmů byl rozpočet navýšen o 3 994 400,- Kč, celkové příjmy po 
navýšení činí 31 026 500,- Kč. Na straně výdajů byl rozpočet navýšen o 3 994 400,- Kč, 
celkové výdaje po navýšení činí 35 558 100,- Kč. Do financování je zapojen zůstatek běžného 
účtu ve výši 4 531 600,- Kč. 

H: 9 pro 0 proti 0 zdržel se

Bod č. 4 - Převody majetku

Rada městyse projednala návrh Ing. Arch. Tomáše Hlavičky k odprodeji poloviny pozemku
p.č. 2181/2 o výměře 9m2 v k.ú. Moravská Nová Ves, druh pozemku - ostatní plocha, způsob 
využití - manipulační plocha. Tento pozemek se nachází v točně na konci ulice Na Výsluní. 
Pozemek byl ve vlastnictví České republiky a byl v mezidobí převeden na Ing. Arch. 
Hlavičku. Rada městyse navrhuje pozemek odkoupit za cenu 55,- Kč/m2.

Usnesení č. 8/18/2013
Zastupitelstvo Městyse Moravská Nová Ves jednohlasně schválilo nákup poloviny pozemku 
p.č. 2181/2 o výměře 9 m2 v k.ú. Moravská Nová Ves. Kupní cena je stanovena ve výši 55,-
Kč za m2 plochy, celkem tedy 248,- Kč. Náklady spojené s nákupem pozemku jdou k tíži 
kupujícího.

H: 9 pro 0 proti 0 zdržel se

Rada městyse projednala návrh na odkoupení pozemku p.č. 2103/8 o výměře 155m2

(komunikace na ulici Na Výsluní), p.č. 2193/21 o výměře 53m2 (komunikace za hřbitovem). 
Vlastníkem pozemků je pan Ing. František Vala. 
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Usnesení č. 9/18/2013
Zastupitelstvo Městyse Moravská Nová Ves jednohlasně schválilo nákup pozemku p.č. 
2103/8 o výměře 155m2 a p.č. 2193/21 o výměře 53m2 v k.ú. Moravská Nová Ves. Kupní 
cena je stanovena ve výši 55,- Kč za m2 plochy, celkem tedy 11 400,- Kč. Náklady spojené s 
nákupem pozemku jdou k tíži kupujícího.

H: 9 pro 0 proti 0 zdržel se

Bod č. 5 - Zpráva kontrolního výboru zastupitelstva

Pan Ing. Pavel Zugar přečetl zprávu Kontrolního výboru zastupitelstva, která je nedílnou 
součástí zápisu.

Usnesení č. 10/18/2013
Zastupitelstvo Městyse Moravská Nová Ves vzalo na vědomí zprávu Kontrolního výboru 
zastupitelstva městyse.
H: 8 pro 0 proti 1 zdržel se

Maděřič

Bod č. 6 - Připomínky zastupitelů městyse

Pan Maděřič měl dotaz, zda by nebylo možné, aby se případných výběrových řízení účastnili i 
předsedové KV a FV, bez poradního hlasu.
Starosta městyse s tím souhlasí, jednání se účastní i p. Lano a  Luňák za stavební komisi.
Pan Maděřič se tázal, zda již je vyúčtována akce Vinobraní a jsou odvedeny peníze. 
Upozornil na skutečnost, že maminky, které doprovází děti na vystoupení, např. Jatelinky,
musí platit vstupné na akce. 
Starosta -  peníze jsou převedeny na účet. Pro příště kult. referent zabezpečí lepší přístupnost -
např. rodiče nahlásí požadovaný počet volných vstupů.

Bod č. 7 - Připomínky občanů 

p. Kučera (ul. Dolní) Kolik bylo na Vinobraní lidí?
Starosta - asi tak kolem 1000 platících.

p. Valná - nebylo by lepší,kdyby si takovou akci pořádali vinaři sami, aby se na tom nemusela 
tak finančně podílet obec?
Starosta - již loni akce skončila plusem  a vzhledem k dotacím, které jsme letos dostali, by 
tomu mělo být taky tak. Bude jednáno s předsedou vinařského spolku p. Ing. Vaňkem o 
možnosti vinařského spolku např. zafinancování nějaké kapely apod. 

p. Luňáková - co znamenalo hlášení ohledně proplácení stravenek?



5

Starosta - bylo to myšleno prodejcům, kteří prodávali na akci Vinobraní, p. Polachová byla 
upozorněna, aby příště využívala jiných prostředků. 

p. Kučera  - proč je zpožděna realizace chodníků?
Starosta - zdrželo se to kvůli uvedeným rozpočtům v projektové dokumentaci,ale příští týden 
by již měl být znám zhotovitel. V rámci přípravy projektu byli osloveni všichni správci 
inženýrských sítí, reagoval pouze VaK Hodonín a.s., bude měnit asi tak 90 přípojek.

p. Kučera - nájezdy si budou platit občané sami?
Starosta - ano, bylo by to finančně pro obec velmi náročné. Projekt žlabů a parkovacích stání 
se bude realizovat až příští rok.

p. Kučera  - kolik asi tak stojí 1m2  chodníku?
Starosta - zhruba tak  1 200,- Kč.

19.11 hod. přišel na zasedání p. Milan Valihrach, zastupitelů je 10 členů. Zastupitelstvo je 
usnášení schopné.

p. Kučera - dopis, který přišel občanům ohledně chodníků, co se tím zamýšlelo?
Starosta - jedná se zatím pouze o zpětnou vazbu, kdo a ve kterých místech má  zájem o 
vybudování vjezdů a zálivů pro automobily.

p. Košut (ul. Ukrajina) upozornil na nekvalitní vykopání odpadního járku od cihelny do 
Lindečku.
Místostarosta - při deštích přetekla voda až do Zelniček, tudíž se musel járek pročistit.

p. Košut se rozhořčoval, že z 2m járku se udělal 7m járek a velká část hlíny byla nasypána na 
pozemky občanů.  Poukázal na to, že velké množství finančních prostředků se investuje do 
jádra obce a na ulice "za mostem" nějak nezbývají peníze.
Místostarosta - navrhl p. Košutovi,aby si nechal zaměřit vlastní pozemek, zda opravdu je 
hlína na jeho pozemku a poukázal na skutečnost, že kanalizace od sklepů do čističky musí být 
zřejmě ucpaná.

Maděřič - informoval občany o tom, že čistička je nastavená na určitý průtok vody. Pokud 
dojde k nějakým výkyvům, tak čistička to není schopna pojmout. Proto je tam udělaná 
přepadová šachta a jak jde víc vody, tak to přepadne  do tohoto pomocného járku, který vede 
přes Zelničky.

Pan Košut  upozornil na skutečnost,že v járku je půl metru vody a velmi to tam zapáchá.

Ing. Zugar informoval, že kanál se čistil asi před 8 lety, mělo by se to vysvahovat v 
lichoběžníkovém profilu a měla by být větší informovanost občanů, kterých se to týká.

Pan Maděřič konstatoval, že by se tam měly dát betonové žlaby.

Starosta městyse podotknul, že není pravda, že by do části "Ukrajina" nebyly investovány 
žádné finanční prostředky, spíše naopak. V loňském roce byla opravena část silnice, včera 
začala oprava kanalizační sítě na ul. Ukrajina, příští rok se na to  budou pokládat nové 
povrchy, opravil se ujíždějící svah s domem p. Štory a  bylo vybudováno nové dětské hřiště 
na ul. Luční.
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Pan Košut upozornil na skutečnost , že se pozdě po zimě zametají silnice.
Starosta informoval občany,že silnice jsou v majetku JMK a úklid silnic je v povinnosti SÚS 
Břeclav. Během 14 dní budeme mít vlastní čistící vůz, se kterým bude možnost úklidu, ikdyž 
by   měl spíše sloužit na vlastní komunikace.

Paní Létalová upozornila na špatné oplocení mezi školou a jejich RD, nerespektování 
dopravního značení a neustálého ničení  soukromého majetku z řad žáků.
Starosta městyse navrhnul, že by se mohlo dát do příštího rozpočtu oplocení na délku 
parkoviště nebo  je možnost i využít kamerového systému.

Paní Valná upozornila na dochvilnost docházky některých zastupitelů a dotazovala se, proč p. 
Ing. Krutáková, která  nechodí na veřejné zasedání, nepostoupí mandát někomu jinému. 

Ing. Zugar konstatoval, že je to odpovědnost každého zastupitele, pokud se toho zastupitel 
nevzdá sám, tak je stále zastupitelem.

Pan Kučera měl dotaz ohledně svozu popelnic na bioodpad, kdy se začne, z čeho to bude 
financované a zda to bude pro občana zdarma.
Starosta - je to financované z programu životního prostředí, a.s. Hantály a DSO ČJ. Zkušební 
provoz již byl proveden kolem Hustopečí. Do budoucna musí mít každá obec zajištěný svoz 
bioodpadu. Popelnice bude zdarma, svoz se bude platit, ale   ještě není  spočteno, na kolik nás 
přijde svoz, tudíž nejde propočíst cenu.

Paní Strejčková měla dotaz, kdy budou zastřešeny kontejnery?
Místostarosta sdělil, že kontejnery budou již zastřešeny v nejbližší době.

Bod č. 8 programu - Závěr

Starosta městyse Moravská Nová Ves Mgr. Marek Košut poděkoval zastupitelům a občanům 
za účast a ukončil 18. veřejné zasedání Zastupitelstva Městyse Moravská Nová Ves ve 20.10 
hodin.

V Moravské Nové Vsi 16.9.2013

Mgr. Marek Košut v.r. Jaroslav Kučera v.r.
         starosta    místostarosta

Ověřovatelé: Bc. Pavel Šrámek v.r.

Mgr. Soňa Petrjanošová v.r.
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Zapisovatelka:Martina Janulíková v.r.




